

BARHILL RECORDS LIVE SERIES #1

W/ CANNAHANN - WOLF PRAYER - FLARES

RELEASE DATE: 20.12.2019



Im Oktober 2019 trafen sich drei recht unterschiedliche Barhill Records-Bands - Cannahann (Alternative Rock, Grunge), Wolf Prayer (Stoner/Fuzz Rock) und Flares (Post/Progressive Rock) - zu einer Liveshow, der sogenannten „Barhill Records Night“, im Kleinen Klub in Saarbrücken. Alle drei Sets wurden mitgeschnitten und Barhill Records beschloss, die "Barhill Records Live Series" mit zwei Live-Songs (ohne Overdubs!) jeder Band zu starten. Weitere Live Series Editionen werden in Zukunft folgen. Jetzt lehnt Euch zurück und genießt dieses Minialbum.

In October 2019 three quite diverse Barhill Records artists - Cannahann (alternative rock, grunge), Wolf Prayer (stoner/fuzz Rock) and Flares (post/progressive rock) - came together to play a live show, the so-called „Barhill Records Night“, in Kleiner Klub in Saarbrücken (Germany). All three sets got recorded and Barhill Records decided to launch the "Barhill Records Live Series" with two live songs of each band (no overdubs!). More Live Series editions will follow in the future. Now sit back and enjoy this mini-album.

Formats: Digital
Label: Barhill Records
Catalogue No.: BHR022D
Distribution: Cargo Records
EAN: 4251423500547 (Digital)

Tracklist:

1. Cannahann "Do The Crawl"
2. Cannahann "Hey Turd, How Are You?"
3. Wolf Prayer "Average Man"
4. Wolf Prayer "Strings Like A Puppet"
5. Flares "Ikarus"
6. Flares "Antares"

Engineered and recorded by Michael Schmidt (SoundPlant) live on 19.10.2019 at Kleiner Klub in Saarbrücken (Germany). Mix and mastering by Mike Balzer (Flares).

Presskit: <http://barhillrecords.de/press/>

Press:
Barhill Records
info@barhillrecords.de

Link: https://smarturl.it/bhr_live1